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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megtudhatjuk azt, hogy a belügyminiszter által 
felmért állami tulajdonban lévő öntözési célra felhasználható vízgazdálkodási rendszerek közé
beékelődő, állami tulajdonú, de nem vízügyi igazgatósági kezelésű, valamint nem állami 
tulajdonú csatornaszakaszok milyen módon kerülhetnek a működési területtel érintett vízügyi
igazgatóság üzemeltetésébe, és ennek milyen költségvetési igénye van?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az öntözésfejlesztéshez szükséges intézkedésekről szóló 1664/2019. (XI. 25.) Korm. határozat a
következő pontot tartalmazza:

„3. felhívja a belügyminisztert, hogy a pénzügyminiszter és a nemzeti vagyon kezeléséért felelős
tárca  nélküli  miniszter  bevonásával  készítsen  előterjesztést  a  Kormány  részére  arról,  hogy  a
belügyminiszter által felmért állami tulajdonban lévő öntözési célra felhasználható vízgazdálkodási
rendszerek közé beékelődő, állami tulajdonú, de nem vízügyi igazgatósági kezelésű, valamint nem
állami tulajdonú csatornaszakaszok milyen módon kerülhetnek a működési területtel érintett vízügyi
igazgatóság üzemeltetésébe, és ennek milyen költségvetési igénye van;

Felelős: belügyminiszter

pénzügyminiszter

nemzeti vagyon kezeléséért felelős tárca nélküli miniszter

Határidő: 2019. december 31.”

Kérdezem Önt:

Megtudhatjuk azt, hogy a belügyminiszter által felmért állami tulajdonban lévő öntözési célra
felhasználható vízgazdálkodási rendszerek közé beékelődő, állami tulajdonú, de nem vízügyi



igazgatósági  kezelésű,  valamint  nem  állami  tulajdonú  csatornaszakaszok  milyen  módon
kerülhetnek  a  működési  területtel  érintett  vízügyi  igazgatóság  üzemeltetésébe,  és  ennek
milyen költségvetési igénye van?

Budapest, 2020. július 9.
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